
Prejeli smo pismo
Kdaj prodajalna čevljev
Anonimnih pisem v principu ne objavljamo. To-
krat pa smo naredili izjemo. Na dopisnici podpisa-
ni krajani »Malči Belič« je bilo namreč zapisano
vprašanje! V Centru drobnega gospodarstva na
Tržaški cesti smo dobili lepo Cankarjevo založbo,
zanima nas, kdaj bomo na Viču dobili prodajalno
čevljev?
Za odgovor smo povpračali na občinski komite za
gospodarstvo, kjer so nam povedali, da tudi za to
območje vodijo skrb za odpiranje prodajalne
s čevlji. Seveda pa to ne zavisi samo od občinskih
mož, ki sicer lahko ponudijo možne lokacije za
tovrstne prodajalne, temveč predvsem od trgov-
cev s čevlji oziroma proizvajalcev čevljev samih.
Z njihove strani pretiranega interesa ni, kar je
najbrž tudi posledica ne preveč zavidljive situacije
v kateri se nahaja obutvena industrija.
V bližnji prihodnosti se odpirajo možnosti za to-
vrstno trgovino na Tržaški cesti in Eipprovi ulici.
Ko bodo zadeve bolj jasne bomo o tem več zapisa-
li tudi v Naši komuni.


